
Saksprotokoll i fylkesutvalet -  29.10.2020 
 
Fylkesordføraren: 
 
Bussen fra Sæle snuplass om morgonen til Stranda/Sund har hatt for mange reisande. Det er i 
september arbeidd med tiltak her, og blir etter haustferien sett inn ekstra minibuss på strekninga 
der det er kapasitetsmangel. Passasjertala viser at dette berre unntaksvis er ei utfordring etter 
skulen, så her er det avventa med å setje inn ekstra produksjon. 
 


